

EGLO Canada souhaite la bienvenue à Sandra Enault

EGLO Canada Welcomes Sandra Enault



EGLO Canada would like to wish a warm welcome to Sandra Enault, the newest addition to the EGLO Canada team. With over 18 years of experience in the lighting, electrical, business development and project/quotations areas, Sandra will be responsible for driving sales through EGLO's projects department while supporting inside sales and ecommerce initiatives.



EGLO Canada
20700 Route Transcanadienne
Baie-D'Urfé, Québec H9X 4B7
Tel. 514-457-5483
Fax. 514-457-5487
info-canada@eglo.com
www.eglo.com

"Sandra's strong background and drive to excel make her the perfect fit for our sales and quotations team," says EGLO Canada President, Erik Gravelle. "We are excited to have her join our EGLO family and we look forward to accomplishing great things together."

EGLO Canada souhaite la bienvenue à Sandra Enault, la toute dernière addition à l'équipe EGLO Canada. Avec plus de 18 ans d'expérience dans le domaine de l'éclairage, de l'électricité, du développement commercial et des projets / devis, Sandra sera responsable de la gestion des ventes par le biais du département des projets d'EGLO tout en soutenant les initiatives de vente interne et de commerce électronique.

«Les années d'expérience de Sandra et sa volonté d'exceller en font la personne idéale pour notre équipe des ventes et des devis», a déclaré le président d'EGLO Canada, Erik Gravelle. «Nous sommes ravis de la voir rejoindre notre famille EGLO et nous sommes impatients d'accomplir de grandes choses ensemble.